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Tilstede 
 
Hilde Smestad (FAU leder) 
Bente O. Skogvang(FAU) 
Nils Richard Melby(politisk rep.) 
David Basteskår(tillitsvalgt utdanningsforbundet) 
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Hjørdis Bjølseth(rektor) 
 
Ikke tilstede:  
Hege Elin H. Norman (Delta) 
Stephan D. Iversen(leder elevrådet) 
Stig Sveen (plasstillitsvalgt Skolenes Landsforbund) 
 
 
Møtested 
 

Personalrommet, Elverum ungdomsskole 
 

Møtedato/tid 
 

  11. januar 2018 kl. 15.00 

 
Godkjenning av møteinnkalling og sakliste. 
Godkjent uten kommentar 
  
Godkjenning av protokoll fra møte 2. november 2017. 
 
Protokollen fra 2. november 2017 ble godkjent uten kommentar. 
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Saksliste 

 

 
Sak 01/18 MOT? – sosial handlingsplan. Veien videre(Skolemiljøutvalg) 
Skolen er ved et veiskille. Vi er usikre på om MOT er godt nok med tanke på de nye reglene 
som omhandler det psykososiale miljøet(kap. 9A). I rundskrivet som omhandler elevenes 
psykososiale miljø er kontaktlærer spesifikt nevnt med et utvidet ansvar. Skolen mener at 
MOT ikke er tilpasset dette, da den som skal arbeide med klassene skal være MOT-
sertifiserte. Kommunen er i gang med en sosial handlingsplan. Rektor mener at en god 
utarbeidet plan vil kunne gi et tilfredsstillende arbeid, men at et program kan være en støtte. 
«Mitt valg» som elevene kjenner fra barneskolene vil kunne være et godt verktøy for skolen.  
 
MOT har mange gode tanker og opplegg som vi ønsker oss, men vi må stille spørsmål om det 
er tilpasset det vi har behov for sett i lys av nytt regelverk. To i skolens ledelse har deltatt på 
MOT-kurs for ledere og har utfordret MOT på hvordan de imøtekommer det nye regelverket. 
På samlingen fikk vi ingen gode svar på dette. 
Skal vi fortsette med MOT må det revitaliserers på ungdomsskolen og lettes tydeligere opp i 
lærergruppen, og i kommunen. Vi må også organiserer det på en annen måte. MOT-
undersøkelsen viser også at elevene opplevere at det ikke fungerer optimalt. 
 
Skolemiljøutvalget gir skolen støtte på at den kan gå i gang med en vurdering på hvilke vei 
skolen skal gå i sitt arbeid med det psykososiale miljøet, og hva som vil gjøre skolen sterkere 
i dette arbeidet. 
 
Skolen vil gå i gang med en gjennomgang sammen med skolekontoret, og deretter avgjøre 
hvilke vei skolen bør gå. 
 
Sak 02/18 Økonomi – budsjettarbeid – avslutning av 2017 
Skolen går i balanse ved årskifte. Det er vanskelig å følge regnskapet. Det er en kontinuerlig 
endring i refusjoner inn og kostnader ut. Det arbeides nå på skolekontoret sammen med 
økonomi for å legge muligheter for bedre oppfølging. På slutten av året ble det rom for å 
handle inn nytt lærerverk i matematikk, da skolen har klart å spare inn på andre områder. 
 
Kommunen skal inn i en tjenestegjennomgang. Her skal det vurderes hva som er må-bør og 
kan. Skole er relativt gjennomregulert, og utsatt for mye ekstern styring som legger rammer 
gjennom lov og forskrifter om hva skolen skal levere. Vi er i gang med en gjennomgang av 
driften vår.  
 
Innsparingen som er meldt inn gjør at vi for 2018 vil kunne påvirke budsjettet for 
ungdomsskolen. Rektor er i gang med å legge budsjettet for 2018. Lønn er en vesentlig 
faktor, og det er ikke mye igjen å drifte skolen for når lønn er lagt inn. Skolen bruker over 90 
% av budsjettet på lønn for å kunne levere de oppgavene skolen skal. Det er vanskelig å 
kunne forutse konsekvenser av en insparing, men det kan være at vi må revurdere hvilke mål 
vi setter oss for skolen. På noen områder må vi nøye oss med godt nok. En innsparing kan gi 
større klassser, og mindre rom for god tilpasset opplæring. Skolen er i vekst og har en økning 
på 36 elever fra høsten. 
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Sak 013/17 Elevundersøkelsen – gjennomgang og tanker om resultatet 
Elevundersøkelsen ble avlagt ved skolen i desember. Skolen har en positiv utvikling eller er 
stabil på de fleste parameterne. I tabellen er årets tall markert med farge. Det er 
sammenlignet med resultatet fra forrige år. Tallene er for hele skolen, og er ikke 
sammenlignbare med skoleporten. 
 
Utvalg Indeks Snitt 

Elverum ungdomsskole - 8. trinn - 9. 
trinn - 10. trinn (Høst 2017) 

Trivsel 4,4 

Elverum ungdomsskole - 8. trinn - 9. 
trinn - 10. trinn (Høst 2016) 

Trivsel 4,4 

Elverum ungdomsskole - 8. trinn - 9. 
trinn - 10. trinn (Høst 2017) 

Støtte fra lærerne 4,3 

Elverum ungdomsskole - 8. trinn - 9. 
trinn - 10. trinn (Høst 2016) 

Støtte fra lærerne 4,1 

Elverum ungdomsskole - 8. trinn - 9. 
trinn - 10. trinn (Høst 2017) 

Støtte hjemmefra 4,2 

Elverum ungdomsskole - 8. trinn - 9. 
trinn - 10. trinn (Høst 2016) 

Støtte hjemmefra 4,2 

Elverum ungdomsskole - 8. trinn - 9. 
trinn - 10. trinn (Høst 2017) 

Faglig utfordring 4,2 

Elverum ungdomsskole - 8. trinn - 9. 
trinn - 10. trinn (Høst 2016) 

Faglig utfordring 4,2 

Elverum ungdomsskole - 8. trinn - 9. 
trinn - 10. trinn (Høst 2017) 

Vurdering for læring 3,4 

Elverum ungdomsskole - 8. trinn - 9. 
trinn - 10. trinn (Høst 2016) 

Vurdering for læring 3,3 

Elverum ungdomsskole - 8. trinn - 9. 
trinn - 10. trinn (Høst 2017) 

Læringskultur 4,0 

Elverum ungdomsskole - 8. trinn - 9. 
trinn - 10. trinn (Høst 2016) 

Læringskultur 3,9 

Elverum ungdomsskole - 8. trinn - 9. 
trinn - 10. trinn (Høst 2017) 

Mestring 4,0 

Elverum ungdomsskole - 8. trinn - 9. 
trinn - 10. trinn (Høst 2016) 

Mestring 4,0 

Elverum ungdomsskole - 8. trinn - 9. 
trinn - 10. trinn (Høst 2017) 

Motivasjon 3,8 
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Elverum ungdomsskole - 8. trinn - 9. 
trinn - 10. trinn (Høst 2016) 

Motivasjon 3,8 

Elverum ungdomsskole - 8. trinn - 9. 
trinn - 10. trinn (Høst 2017) 

Elevdemokrati og medvirkning 3,5 

Elverum ungdomsskole - 8. trinn - 9. 
trinn - 10. trinn (Høst 2016) 

Elevdemokrati og medvirkning 3,3 

Elverum ungdomsskole - 8. trinn - 9. 
trinn - 10. trinn (Høst 2017) 

Felles regler 4,1 

Elverum ungdomsskole - 8. trinn - 9. 
trinn - 10. trinn (Høst 2016) 

Felles regler 4,0 

Elverum ungdomsskole - 8. trinn - 9. 
trinn - 10. trinn (Høst 2017) 

Mobbet av andre elever på skolen 1,3 

Elverum ungdomsskole - 8. trinn - 9. 
trinn - 10. trinn (Høst 2016) 

Mobbet av andre elever på skolen 1,3 

Elverum ungdomsskole - 8. trinn - 9. 
trinn - 10. trinn (Høst 2017) 

Andel elever som har blitt mobbet av andre elever 2-3 
ganger i måneden eller oftere (prosent) 4,5% 

Elverum ungdomsskole - 8. trinn - 9. 
trinn - 10. trinn (Høst 2016) 

Andel elever som har blitt mobbet av andre elever 2-3 
ganger i måneden eller oftere (prosent) 6,5% 

 
Ved å gå inn i spørsmålene som ligger til hvert parameter er det mye positivt å finne, men 
det er også en god del vi som skole må arbeide videre med. Vurdering, lekser og 
klasseledelse vi alltid være noe som kan utvikles og bedres. Lærerne er allerede blitt 
utfordret på dette, og er i gang med å analyserer resultatene for sitt team gjennom 
teammandatet de ble enige om i høst. Vedlagt ligger power point som ble benyttet i 
oppstartsmøte med lærerne, samt eksempel på hvordan et teammandat kan være bygget 
opp. 
 
Lærerne er i gang med å svare på ståstedsanalysen og den vil vise om de tenker skolen har 
en forsvarlig/tilfredsstillende praksis. Den legges inn i en rapporrt som trekker linjene fra 
elevundersøkelsen og nasjonale prøver. Summen av dette vil gi en pekepinn på veien videre. 
 
For våren vil vi arbeide med innhold på foreldremøter, lesson study, IKT med 
ungdomstrinnet i utvikling som en rød tråd. 
 
Sak 015/17 Eventuelt 
- Nasjonale prøver. Vi er i gang med å analysere våre tall fra 8. trinn til 9. trinn. Vi ser at 
elevene som startet i 2016 snittmessig har blitt tilført mer enn forventet i henhold til 
aldersutvikling, spesielt i regning. Vi har utfordret lærerne på 9. trinn til å se om de kan 
komme opp med hva de tenker er årsakene til dette, om det er noe de har gjort. Dette har vi 
planer om å bruke i det videre arbeidet med skoleutvikling. 
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- Klassekasser skal avvikles. Det betyr at foresatte ikke skal ta inn penger til klassene. Rektor 
synes det bra at klassekassene forsvinner og at man i Elverum sikrer gratisskoleprinsippet. 
Rektor ønsker seg da at det bevilges penger også til ungdomsskolen slik at man f .eks på 9. 
trinn kan legge inn en tur til Oslo. De fleste klasser gjør det i dag med foreldreinnsamlede 
penger, og det er en viktig tur både for klassemiljø, fagopplæring og dannelse. 
 
Det er per i dag samlet inn penger i mange av klassene og spørsmålet er hva bør skje med 
pengene. Det er et ønske i oppvekssektoren at disse pengene overførs FAU, som velge å 
bruke pengene slik de tenker er best. Rektor støtter dette, og håper det lar seg gjennomføre 
på ungdomsskolen. Fint om FAU og skolen kan drøfte det og eventuelt kalle inn 
klassekontaktene for å finne enløsning. Det er viktig at det gjøres en grundig prosess, og at 
det kommer på plass en ordning de fleste kan stå inne for. 
 
- Skolen er i gang med et tettere samarbeid med Elverum videregående skole og idretten i 
Elvereum for å skape en bredere samhandling om elevene/ungdommenes psykososiale 
miljø. Dreiftsstyre synes det er bra om vi kan samarbeide på flere arenaer. 
 
FAU 
- Oppfølging av kap. 9A. Tas i alle møter, og at de er informert om dette av skolen 
- Fau ønsker å dra i gang ett tema-møte. I år ønsker de å ha fokus på psykisk helse 
- juleball ble nyttårsball. Samme som sist. Elevene har arrangementet, FAU støtter. Må være 
foreldrevakter.  
 
Elevrådet 

- Har hatt en gjennomgang av inndeling av skolehverdagen. Er gått grundig tilverks og har vært 
i lærerkollegiet å informert om utfallet og vurderinger gjort av elevrådet. Ønsker to lenger 
friminutt til å spise i, og kortere friminutt på slutten av dagen. 

- Skal snart begynne planlegging av kompisdagen, som er et frisk arrangement som skal styrke 
skolemiljøet 
 

Fagforeningene 
- Bør skolen være mer på banen i forbindelse med juleball ved skolen.  

 
 
 
Politisk representant 

- Budsjettet ble vedtatt. Er ikke store handlingsrom, men oppvekstkomiteen har fått inn en del 
av sine innspill, blant annet leirskole. Er positivt hvis befolkningen øker. Blir bygging Ydalir, og 
det ser ut til å skje noe på Hanstad. 

 
 
Møtedato neste møte:  

Neste møte 22. mars kl. 15.00.  Rektor kaller inn i begynnelsen av januar måned. 
 
 
 

Elverum 12. januar  2018 
 
 

Hjørdis Bjølseth 
sekretær Driftsstyre 


